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Tid: 12:00
Plats: Styretrummet

Närvarande

Ordförande Alva Limbäck
Vice ordförande Filip Bergqvist

Kassör Felix Hörnfeldt
Sekreterare Harald de Blanche
Skyddsombud Hedda Nooij

Informationsansvarig Andreas Erlandsson
Ordförande DP Arvid Kolstad
Ordförande F6 Oskar Jonsson

Ordförande FnollK Viktor Arvidsson
Ordförande SNF Adam Orthag
Ordförande Foc Ludvig Nordqvist

Ordförande FARM Filippa Hultin

§1 Mötets öppnande Alva Limbäck öppnar mötet kl. 12:00!

§2 Val av justerare Arvid Kolstad väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar föreligger.

§4 Runda bordet

§4.1 Kärnstyret Filip: Jag har mailat lite, det går bra.
Hedda: Skickat lite mail och haft möten.
Andreas: Jag mår bra, skickat nyhetsbrev, mailat och gått på möten.
Harald: Har lämnat ut lite nycklar och mailat lite.
Felix: Mår bra, hade möte med kassörer i måndags, prata med Erik Brusewitz
om att digitalisera bokföringen, borde vara klart till Q2.
Alva: Bra med mig, har en del plugg, har varit på lite möten. På mötet med
vAO pratate vi om vad vi ville få ut av den kontakten samt att han kom-
mer på sektionsmöten. Var på FUM igår, där kårledningens verksamhetsplan
fastställdes.

§4.2 DP Lite kaos på hoffellunchen, dup imoprgon.

§4.3 F6 Jag mår bra, vi mår bra. Suttit med verksamhetsplan. Kollat på efter-dugga-raj
och bokat gasquen för SaFT.

§4.4 FnollK Mår okej, inte gjort något sen mottagningen, kommer fortsätta vila någon dag.
FnollK mår helt ok, alla vilar.

§4.5 SNF Var på programrådet, annars lungt.

§4.6 Foc Jag mår bra, vi mår bra, Fockör den 30e.

§4.7 FARM Inte gjort något speciellt, mailat företag och liknande.
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§5 Renoveringen av
kommitttérummen

Arbetsordern har inte gått iväg på rätt sätt, så det blir förskjutet en vecka,
alltså skjuts alla deadlines en vecka. Hade varit bra om man börjar med skisser
på de nya rummen.
Frågor till Tord: Får foc ha kvar fästen till sina hyllor och skyffert.
Felix har inte kommit fram till en summa, men om man skickar skisser på vad
man vill ha så blir det lättare att uppskatta vad det kommer kosta. Kan också
köpa in svart färg till alla för virket.

§6 Skyddsrummet Detta kommer också skjutas på i en vecka. Men vi kommer få grafen buren.
Inte bestämt vad som hamnar där men en tanke är porslin och föreningars
grejer. Till att börja med blir det lås med nyckel som hängs i kassörsrummet.
Sagt till Joy att vi kan hjälpa till att tömma och flytta saker på måndag. Efter
det får vi den nya buren. Nästa vecka kommer vi få rensa och städa lite.
Containern kommer förhoppningsvis imorgon.

§7 Användning av
styrelserummet

Det beslutades på styretmötet 2023-08-12 att styretrummet endast ska använ-
das för kommittearbete och möten. Detta är lite fel så Alva yrkar på att ändra
det till arbete för fysikteknologsektionen.
Beslut: Att styretrummet endast ska användas till arbete för fysikteknolog-
sektionen.

§8 SaFT Blivit kontaktad av Linköping. Det kommer att bli den 17e till 19e november.
Anmälan ska skickas senast 22e september. Alva kommer skicka ut en fråga om
vilka som kan och anmäler sen alla samtidigt. PA kan eventuellt subventionera
resan. Alva skickar formuläret så man vet vad som behöver skickas.
Vi kommer även hålla SaFT i vår. Kärnstyret har diskuterat datum och vi har
valt att flytta fram en vecka för att inte krocka med cortègen, det blir 3e till
5e maj. Kommer tillsätta en grupp som kommer vara med och arra.

§9 Äskningar Har godkänt en äskning för 350 kr till kräldjursvårdarens slang.
Har fått in en äskning för att förstäka microhyllorna. Detta går under upprust-
ning av Focus.

§10 Övriga frågor

§10.1 Lob tejp Förra året hade vi inte så mycket koll på var den gick åt. Men i år så har vi
sagt att någon i kommitten ska hålla koll på hur mycket lobtejp som går, och
man får betala 110 kr per rulle. Kommitteerna bör utse en i kommitten som
håller koll.

§10.2 Datum för skyddsrond Det blir den 1e november. Det kommer bli oavsett om renoveringen pågår då
eller inte.

§10.3 Foc vill ha access till
buren

De vill ha det, Harald löser.

§10.4 Uppställning
korridoren

Har varit problematiskt. Problemet är att under dagtid så ska man inte slå sin
kod då man ställer upp dörren.

§10.5 Hackathon Vi har fått mail ifall någon på sektionen skulle vilja vara med och arra. Har
inte kommit på vem på sektionen som det skulle passa att arra det. Har kollat
med Spidera. Mikael i Spidera är taggad. Sektionen ska inte behöva betala för
det utan det ska sponsras. Blir lite annorlunda då flera sektioner är inblandade.
Filip har även vidarbefodrat det till Gameboy. Kan även kolla med festklubben.
Det är möte nu på måndag så hade varit najs om någon intresserad var med
där.
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§10.6 Mailpolicy Om man svarar på ett mail som kommer till styret eller kärnstyret så är det
najs om man ccar resten av styret eller kärnstyret.

§10.7 Suicidprevention DP och F6 har två var som kommer gå den. Funderar på om det är fler som
vill gå den. Har hört att folk som inte är kommitteaktiva är sugna på att gå
den. Kan skicka till facebookgruppen om någon mer vill gå på den. Nu är det
först till kvarn som gäller.

§10.8 NU på måndag Kommer ta upp utvärdering av mottagningen, prata om föreningsrum och frå-
gor kring aspning. Har man något man vill ta upp så kan man höra av sig till
Filip.

§10.9 FUM Gick igenom kårledningens verksamhetsplan, ett av deras prioriterade projekt
inför året är att utvärdera vilket stöd som erbjuds till sektionerna i nuläget och
vad för stöd sektionerna efterfrågar. Om det är något man känner saknas från
kåren så kan man ta upp det, vi har även med i vår verksamhetsplan att vi vill
utvärdera utbildningar och likande.

§10.10 KU Möte med alla ordförande nästa vecka, har man någon fråga man vill lyfta så
kan man höra av sig till Alva.

§10.11 Programmråd Vi fick förklarat att vi är lite som ett bollplank för Weidow och kommer inte att
ta så många beslut. De tycker att det är svårt att examinera alla lärandemål. De
funderar på att dela upp tentan i två delar, en grundläggande och djupgående.
Klarar man inte det grundläggande så rättas inte den djupgående. Det har även
pratats om munta.
Pratate om Neuropsykiatriska funktionsnedsättningar på sektionen. Pratades
om problem i grupparbeten samt då umgängen konsumerar alkohol. Frågade,
främst till FnollK, om man hade velat ha någon typ av utbildning eller liknande
för detta. Där hade man kunnat gå igenom vilka som har det och hur man ska
hantera det.
FnollK har i dagsläget inte någon utbildning som berör just det. Har haft ut-
bildningar om ledarskap och gruppdynamik där detta kommit upp lite snabbt.
Pratade om att ta upp det för examinatorer och utbildare och då hade sek-
tionsaktiva också kunnat vara med, känns som F6 och DP kan behöva det lika
mycket som FnollK. FnollK har många utbildningar som till viss del täcker
detta och känner inte att det hade gett något nytt. FnollK kan kolla igenom
innehållet i en sådan utbildning och se om det hade varit något som är nytt
och om den då är värd att gå.

§10.12 Kylar Det hade varit najs om man rensade kylarna. Man får gärna se över utrymmet
i skåpet. Om det blir plats över kan vi utöka finforms arkiv.

§10.13 Städa styretrummet Till nästa möte har vi ett schema.

§11 Mötets avslutande Alva Limbäck avslutar mötet kl. 12:38!
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